



## REFERAT STYREMØTE 2 2018 6 FEBRUAR, GARDERMOEN

**Sted:** Radisson Blu, Gardermoen  
**Tilstede:** Hilde Næss, Tryggve Duun, Børge Aadland, Arne Grostad, Jarleif Amdal, Tiril Tøien, Ingvild Ervik-Pettersen, Tor Steinar Herikstad  
**Forfall:** Fredrik Kvist Gyllensten, Katarina S. Hoff  
**Referent:** Arne Grostad

### 1. Gjennomgåelse av referat fra styremøte 1-2018. Godkjent pr. e-post.

Sak nr	Saker – tema	Ansvar:						
Sak 1/17	<b>Økonomistatus</b> Regnskap 2017. Avsluttes.	Katarina						
Sak 1/18	<b>Økonomi 2018</b> Budsjett. Ettersom medlemmene i økonomiutvalget ikke var tilstede, skal det arbeides videre med dette.	Styret						
Sak 2/18	<b>Norges vektløfterforbunds utstyr til gode ifm EM i Førde 2016.</b> Føringer for fordeling/salg av utstyr. Videre. Saken ble trukket, da det viste seg å være en kommunikasjonssvikt mellom det gamle og nye styret. Avsluttes.	Tryggve						
Sak 2/17	<b>Strategiplanen 2016 - 2024, videreføring.</b> <u>Definere tiltak på bakgrunn av strategipunktene.</u>  Viktig områder iht IPD: Barneidrett, under utarbeidelse, status Ungdomsidrett, status Voksenidrett, status Funksjonshemming, status  President, utdanningskonsulent og generalsekretær var i møte med breddeavdelingen i NIF 31. januar for å bli orientert om aktivitetsutvikling, primært relatert til Post III-midler.	Styret						
Sak 6/17	<table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 50%; border: none;"><b>Antidoping policy</b> Orientering</td> <td style="width: 50%; border: none;"><b>Rent Særforbund</b> Orientering</td> </tr> <tr> <td style="border: none;"><b>Rent Idrettslag</b> Orientering</td> <td style="border: none;"><b>Ren utøver</b> Orientering</td> </tr> <tr> <td style="border: none;"><b>Whereabout</b> Orientering</td> <td style="border: none;"><b>Antidoping kontrakt</b> Orientering</td> </tr> </table>	<b>Antidoping policy</b> Orientering	<b>Rent Særforbund</b> Orientering	<b>Rent Idrettslag</b> Orientering	<b>Ren utøver</b> Orientering	<b>Whereabout</b> Orientering	<b>Antidoping kontrakt</b> Orientering	
<b>Antidoping policy</b> Orientering	<b>Rent Særforbund</b> Orientering							
<b>Rent Idrettslag</b> Orientering	<b>Ren utøver</b> Orientering							
<b>Whereabout</b> Orientering	<b>Antidoping kontrakt</b> Orientering							



Sak 13/17

**Rutiner for styret:**

Status i arbeidene i utvalgene:

**Arbeidsutvalg (AU)**

President Hilde Næss  
 Visepresident Tryggve Duun  
 Styremedlem Børge Aadland.

**Antidoping utvalg(ADU)**

Leder Hilde Næss  
 Medlem Ingvild Pettersen-Ervik  
 Medlem Katarina Hoff

**Utdanningsutvalg (UU).**

Sekretær utdanningskonsulent Tiril Tøien  
 Trenerløypeansvarlig: Jan Egil Trøan, Nordenfjeldske VR– leder  
 Lederutviklingsansvarlig – Tiril Tøien  
 Dommerkursansvarlig – Eirik Mølmshaug, Østlandet VR  
 Barne- og ungdomsansvarlig – Lars Espedal, Sør-Vestlandet VR

Arbeidsgruppe trenerkursutviklere:

Fredrik Kvist Gyllensten  
 Ronny Fevåg  
 Ingvild Pettersen-Ervik

Andre ressurspersoner:

Nicolai Roness

Utdanningskonsulent orienterte om møte i UU 25 januar, 2018 på Værnes.  
 Det er blant annet planer om å etablere en plan over trenerutviklingen i klubbene.

Ifm seminaret dagen før tinget, vil UK sende et kartleggingsskjema til klubber og regioner som skal avdekke situasjonen i dag og ønsket situasjon i fremtiden.

Innholdet på seminardagen før Tinget ble drøftet og forankret. Arbeidet med dette vil gå videre sammen med presidenten.

**Teknisk utvalg (TU)**

Leder Tryggve Duun  
 Medlem Tor Steinar Herikstad  
 Rebecca Tiffin

Leder i TU orienterte fra møte 25 januar 2018. Et nytt dommerkompendium er i utarbeidelse.

**Sportsutvalg (SU)**

Leder Børge Aadland. NVFs Styret, Sør Vestlandet VR  
 Sekretær: sportssjef Jarleif Amdal

Regionrepresentanter:

Medlem Johan Thonerud, Østlandet VR



	<p>Medlem Kristin Solbakken, Nordenfjeldske VR Medlem Yngve Apneseth, Nord Vestlandet VR</p> <p>Sportssjefen orienterte om arbeidet rettet mot regionene. Det er et ønske å få til et godt samarbeide med alle regionene.</p> <p><b>Økonomiutvalg (ØU)</b> Leder Katarina Hoff Medlem Fredrik Kvist Gyllensten.</p> <p><b>Styrets representant ift Olympiatoppen:</b> Styremedlem Børge Aadland.</p> <p><b>Anleggsutvalg (AL):</b> Leder Katarina Hoff Medlem Jostein Frøyd Medlem Eskil Forås</p> <p><b>Hedersmerkeutvalget (HU)</b> Jan Nystrøm Johan Thonerud</p>	
Sak 14/17	<p><b>Utdanning av internasjonale dommere</b> Orientering: Videre plan – behov for TO dommere.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tor Steinar Herikstad eksamineres til TO II ved NM senior.</li> </ul>	
Sak 15/17	<p><b>Den fremtidige dommerutdanning i Norges vektløfterforbund.</b> Arbeidsoppgaver og fordeling, fordele honorar på samme måte som Trener II? Avsluttes.</p>	
Sak 3/18	<p><b>Aktive idrett 2018.</b> Kort orientering fra sportsjef.</p>	SS
Sak 6/18	<p><b>Trenerutdanning</b> Videre arbeide Trener III</p>	UK UU
Sak 7/18	<p><b>Regioner</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Regnskap 2017.</li> <li>• Tildeling i 2018 ift kulepunkt 1.</li> </ul> <p>Arbeider er i prosess.</p>	UK, President
Sak 17/17	<p><b>Opplæring på websiden og retningslinjer for journalistikk</b> Flere må ha tilgang, sportssjef og utdanningskonsulent. Arbeider er i prosess.</p>	Tryggve



Sak 22/17	<p><b>Saker som skal forberedes til Tinget 2018. Se også Sak 8/18</b></p> <p>Ift Tingprotokoll 2017:          Endring i Kapittel 10 – Årets klubb  <i>Vedtatt forslag fremsatt av Breimsbygda IL lød: Kriteriene for årets klubb fastsettes etter at mål, strategi og tiltak er fastsatt og at de gjenspeiler disse.</i></p> <p>Saker det må utarbeides et forslag til Tingvedtak:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Regelbrudd som inneholder konsekvenser av alvorlig regelbrudd, bla ved å arrangere konkurranser ureglementert.</i></li> <li>• <i>Oppnå Norges cup poeng ved ikke deltatt i hele NM 5 kamp, styresak.</i></li> <li>• <i>Et siste kvalstevne sist i perioden sentralt før større mesterskap</i></li> <li>• <i>Hedersmerkeutvalgets forslag til lovtekst ifm opprettelsen av æresmedlemskap skal behandles av styret og foreslås for tinget.</i> <p>Avsluttes</p> </li></ul>	Styret
Sak 8/18	<p><b>Development Program 2018</b></p> <p>Utdanningskonsulenten utvikler en søknad i 2018. Søksområdet vil være «klubbutvikling». En retter seg her til klubbledere og regionledere.</p>	UK
Sak 9/18	<p><b>Valg av 2de varamedlem i styret.</b></p> <p>Valgkomiteen kommer med forslag til nytt 2. varamedlem etter Ingvil Ervik-Pettersen, som trekker seg fra 1 mars.          Valget av nytt varamedlem skjer på Tinget 18 mars</p>	
Sak 10/18	<p><b>Spydeberg Atletene</b> ønsker å fremme et forslag til supplement til Teknisk reglement vedr Innbydelse, innveiing og avvikling.          Særnorske bestemmelser §2, pkt 1</p> <p><u>Styret vedtak:</u>          Forslaget ble avvist ift å fremme det til Tinget 2018 da det er kommet inn for sent. Forbundsstyret er imidlertid positiv til ideen bak forslaget, og vil formulere et forslag.</p>	
Sak 11/18	<p><b>Tinget 2018:</b></p> <p>Styret diskuterte navn til ordstyrer ved Tinget.</p>	Hilde
Sak 12/18	<p><b>Behandling av innkomne forslag fra regioner/klubber ifm Tinget 2018.</b></p> <p>Forslagene ble behandlet og GS legger disse inn i Tingdokumentene</p>	GS

### Referatsaker etter styremøte 1 2018

20180108 Rune Rasmussen har vært svært behjelpelig med å oppgradere resultatdatabasen slik at den er ajour med dages sinclairtabell. Norges vektløfterforbund retter en stor takk til Rune.

20180112 Sendt mail til valgkomiteen ved Johan Thonerud vedr at Ingvild Ervik-Pettersen trekker seg som 2de varamedlem i styret. Innstilling på ny medlem må innstilles.

20180131 UU,GS PR i møte med NIF, Ullevål S Tema: barn og bredde og utdanning.

20180131 UU,GS PR i møte SFF, Ullevål S.

20180115 Meldt inn Hilde og Tryggve som TO ved EM Romania 2018.



20180108 Namsos flyttet stevne 22 februar til 5 mars 2018  
 20180108 Lenja AK flyttet stevne fra 27 januar til 3 mars 2018  
 20180108 Trondheim AK approbert stevner 22 februar og 1 mars 2018  
 20180108 Tromsø AK approbert stevne 10 februar 2018

Styret behandlet på e-post.

20180110 Styret godkjent sportssjefens innstilling til arbeids-og ansvar for regiontrenerne.

AU saker behandlet.

20180111 AU har definert nærmere hvordan Sportssjefen skal forholde seg til de forskjellige utøverne ved norske mesterskap:

Tekst:

*Sportssjefen skal være tilstede på flest mulig NNFs norske mesterskap. NNF dekker sportssjefens reise og opphold ved de norske mesterskapene. Sportssjefen skal under mesterskapene fortrinnsvis bidra som trener for utøvere i landslagsgruppen og andre utøvere som er tatt ut til kommende internasjonale stevner – under forutsetning av at utøveren selv og utøverens trener ønsker det. Det er videre opp til sportssjefens idrettsfaglige skjønn å eventuelt måtte foreta prioritering av andre – herunder utøvere fra egen klubb, rekruttlandslag/regionslandslag (eller lignende).*

**Styremøter plan 2018:**

Når	Sted	
<b>6 februar</b> <b>Møte 2 2018</b>	Gardermoen Radisson Blu	Styret. President Hilde Næss Visepresident Tryggve Duun Styremedlem Fredrik Kvist Gyllensten, (forfall) Styremedlem Katarina S. Hoff Styremedlem Børge Aadland Varamedlem Tor Steinar Herikstad Varamedlem Ingvild Pettersen-Ervik Ansatte: Sportssjef Jarleif Amdal Utdanningskonsulent Tiril Tøien Generalsekretær Arne Grostad

Når	Sted	
<b>Møte 1 2018</b> <b>Torsdag</b> <b>4. januar</b>	Værnes, Radisson Blu	Styret. President Hilde Næss Visepresident Tryggve Duun Styremedlem Fredrik Kvist Gyllensten Styremedlem Katarina S. Hoff Styremedlem Børge Aadland Varamedlem Tor Steinar Herikstad (forfall) Varamedlem Ingvild Pettersen-Ervik (forfall)  Ansatte: Sportssjef Jarleif Amdal Utdanningskonsulent Tiril Tøien Generalsekretær Arne Grostad